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Vragen van de leden De Nerée tot
Babberich en Ten Hoopen (beiden
CDA) aan de ministers van Financiën
en van Economische Zaken over
staatsfondsen. (Ingezonden
22 augustus 2008)

1
Hebt u kennisgenomen van het artikel
«Berlijn stelt paal en perk aan
overname door staatsfondsen»?1

2
Hebt u er kennis van genomen dat de
Duitse regering een wetswijziging
beoogt om te voorkomen dat
ongewenste buitenlandse
investeerders een belang van 25% tot
meer nemen in een Duits bedrijf dat
als cruciaal voor de nationale
veiligheid wordt beschouwd?

3
Is het u ook bekend dat in Engeland,
de VS en Frankrijk dergelijke
maatregelen al bestaan? Zijn
maatregelen als in die landen, ook in
Nederland te overwegen?

1 Financieel Dagblad, 21 augustus 2008.
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